
S t r o n a  | 1 

 

Rada Miejska w Augustowie 
 

PROTOKÓŁ Nr LXI/23 

z obrad LXI sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35  

 

w dniu 10 lutego 2023 r. 

 

 

W obradach wzięło udział 20 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

/lista obecności w załączeniu – zał. nr 1/ 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Alicja Dobrowolska 

6. Rafał Harasim 

7. Wiesław Jeruć 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Katarzyna Raczkowska 

13. Jolanta Oneta Roszkowska 

14. Adam Sieńko 

15. Aleksandra Maria Sigillewska 

16. Mieczysław Szczerbakow 

17. Marek Sznejder 

18. Magdalena Śleszyńska 

19. Krystyna Wilczewska 

20. Adam Wysocki 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza, 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza, 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Pani Beata Kornelius - Wnukowska – Radca Prawny, 

- Pani Jolanta Sołtys – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie. 

- Kierownicy i pracownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Goście i Mieszkańcy, 

- Prezesi spółek miejskich, 

- Dziennikarze. 

 

Obrady rozpoczęto 10 lutego 2023 r. o godz. 13:30, 

a zakończono o godz. 16:01 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Nr LVII/545/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 listopada 

2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 

rodziców, 

b) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku celowego na zakup 

żywności lub posiłków w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023, 

c) zmiany uchwały Nr II/20/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 26 listopada 2018 r. 

w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, 

d) zmian budżetu miasta na rok 2023, 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036, 

f) rozpatrzenia skargi wniesionej na Burmistrza Miasta Augustowa, 

g) wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do Stowarzyszenia „Augustowsko-

Biebrzański Park Turystyczny”. 

3. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:04/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła LXI sesję Rady 

Miejskiej w Augustowie. Powitała Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, pracowników 

Urzędu Miejskiego, gości, media, widzów. Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza 

Miasta Augustowa na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2023 r. poz. 40) /zał. nr 2/. Wniosek Burmistrza Miasta wraz z projektami 

uchwał otrzymali Państwo Radni w systemie eSesja /zał. nr 3/. Poinformowała, 

że po sprawdzeniu listy obecności w sesji bierze udział 19 radnych, więc obrady 

są  prawomocne. Przedstawiła informację dotyczącą obrad, iż obrady rady gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny 

sposób zwyczajowo przyjęty /0:04/. 

Ad. pkt 2a  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVII/545/22 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 21 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr LVII/545/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 listopada 2022 r. w sprawie 

ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 

kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców /1:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 2a, tj. projektu uchwały w sprawie Uchwały 

Nr LVII/545/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia 

stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 
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przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Panią Magdalenę 

Śleszyńską – Wiceprzewodniczącą Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie  opinii 

Komisji /1:13/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Wiceprzewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej 
poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie po analizie 

przedstawionego dokumentu, projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 10 głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała Państwu 

Radnym, że do projektu uchwały miała być wniesiona autopoprawka. Poprosiła 

Pana Sławomira Sieczkowskiego – Zastępcę Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały 

z autopoprawką /2:11/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza  poinformował, że uwzględniając 

przebieg dzisiejszego posiedzenia Komisji Społeczno-Oświatowej chciałby, aby Pani Anita 

Szostak - Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu zaprezentowała założenia autopoprawki, która 

jest wynikiem prac Komisji /2:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu poinformowała, że zgodnie 

z uwagą zgłoszoną na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej w proponowanej uchwale 

w § 1 dodaje się punkt 3 o treści: „dla motocykla – 0,69 zł”. Pozostała treść pozostaje bez zmian 

/2:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca ww. projekt uchwały poddała 

pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja 

/3:13/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr LVII/545/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 listopada 2022 r. 

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXI/568/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr LVII/545/22 Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 21 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów 

oraz rodziców została podjęta /4:17/. 

/Uchwała Nr LXI/568/23 – stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

Ad.pkt 2b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłków w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku celowego na zakup żywności 

lub posiłków w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019-2023 /4:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 2b, tj. projektu uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku celowego na zakup 

żywności lub posiłków w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji 

Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosiła o zabranie głosu Panią 

Magdalenę Śleszyńską – Wiceprzewodniczącą Komisji Społeczno-Oświatowej 

i przedstawienie opinii Komisji /4:23/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Wiceprzewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej 

poinformowała, że Komisja Społeczno - Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie 

na posiedzeniu w dniu 10 lutego 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku celowego na zakup 

żywności lub posiłków w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023. Po analizie przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 

i przy braku głosów wstrzymujących się /4:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Filipowi 

Jerzemu Chodkiewiczowi - Zastępcy Burmistrza /5:27/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza poprosił o przedstawienie założeń 

projektu uchwały Panią Jolantę Sołtys - Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

/5:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:47/. 

 

Pani Jolanta Sołtys – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie 
omówiła ww. projekt uchwały 5:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca ww. projekt uchwały poddała 

pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /6:41/. 
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Głosowano w sprawie: 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku celowego na zakup 

żywności lub posiłków w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że uchwała 

Nr LXI/569/23 w spawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku 

celowego na zakup żywności lub posiłków w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 została podjęta /7:27/. 

/Uchwała Nr LXI/569/23 – stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 2c 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/20/18 Rady Miejskiej 

w Augustowie z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków 

za świadczenia z pomocy społecznej. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/20/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zasad 

zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej /7:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 2c, tj. projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/20/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zasad 

zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Panią Magdalenę 

Śleszyńską – Przewodniczącą Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji 

/7:32/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Wiceprzewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej 

poinformowała, że Komisja Społeczno - Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie 

na posiedzeniu w dniu 10 lutego 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/20/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zasad 

zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej. Po analizie przedstawionego 

dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 11 głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /8:01/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Jolancie 

Sołtys – Kierownikowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej z prośbą o przedstawienie  

ww. projektu uchwały /8:12/. 

 

Pani Jolanta Sołtys – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie 
omówiła ww. projekt uchwały /8:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca ww. projekt uchwały poddała 

pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /9:12/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr II/20/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 26 listopada 2018 r. 

w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że uchwała 

Nr LXI/570/23 w sprawie zmiany uchwały Nr II/20/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

26 listopada 2018 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej 

została podjęta /9:50/. 

/Uchwała Nr LXI/570/23 – stanowi załącznik nr 6 do uchwały/.  

 

Ad. pkt 2d 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2023. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na rok 2023 /9:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 2d, tj. projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na rok 2023. Udzieliła głosu Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy 

Burmistrza z prośbą o przedstawienie projektu uchwały /9:54/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza poinformował, że założenia związane 

z tegorocznym budżetem omówi Skarbnik Miasta. Dzisiaj przesłana została również Państwu 

Radnym autopoprawka, która wynika z wydanego zarządzenia związanego ze zmianą budżetu 

/10:09/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Radosławowi Czerwińskiemu – Skarbnikowi Miasta /10:37/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta omówił szczegółowo poszczególne zmiany 

w budżecie /10:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Panu Radnemu Adamowi Sieńce /18:38/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Adam Sieńko /18:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:59/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /21:14/. 

 

/Radny/21:31/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /21:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /31:04/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /31:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /31:33/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /31:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /31:59/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /32:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:22/. 

 

/Głosy z sali/32:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:28/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /32:33/. 

 

/Głosy z sali/35:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:32/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zaproponował, aby 800 tys. zł przeznaczone w projekcie 

budżetu na monitoring zabezpieczyć na poduszkę finansową MPEC GIGA Sp. z o.o. 

na potrzeby zmniejszenia opłat z tytułu ciepła dla mieszkańców, przedsiębiorców /35:32/. 

  

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:23/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /38:23/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:25/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /38:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /28:30/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /38:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:45/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /38:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:50/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /38:55/. 

 

/Radny/39:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /39:42/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /39:46/. 

 

/Radny/40:43/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /40:44/. 

 

/Radni/41:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:51/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza  /41:58/. 

 

/Radny/42:49/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza  /42:51/. 

 

/Radny/42:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:56/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza  /42:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:58/. 

 

/Radny/42:58/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza  /43:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:04/. 
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza  /43:15/. 

 

/Radny/43:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zapisanie 

w protokole, że Pan Radny Tomasz Miklas zakłóca obrady. Upomniała Pana Radnego /43:18/. 

 

/Radny/43:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 minut przerwy 

/43:39/. 

 

Przerwa /43:52-55:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie 

/55:55/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /56:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:02/. 

 

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /57:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:05/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /59:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:03:56/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:04:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:46/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /1:07:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:09:42/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:09:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:39/. 

 

Pan Rafał Harasim /1:14:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:47/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:20:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:36/. 
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Pan Radny Adam Sieńko /1:23:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:09/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:24:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:39/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:25:02/. 

 

/Głosy z sali/1:28:32/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:28:37/. 

 

/Radny/1:28:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:44/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:28:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:30:03/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:30:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:30:50/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:30:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:06/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:31:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:11/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:31:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:28/. 

 

/Głosy z sali/1:31:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie 

w protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski zakłóca obrady /1:31:58/. 

 

Pan Artur Sofiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” 

Sp. z o.o. /1:32:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:47/. 

 

/Głosy z sali/1:32:51/. 



S t r o n a  | 11 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:33:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:33:33/. 

 

Pan Artur Sofiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” 

Sp. z o.o. /1:33:33/. 

 

/Radny/1:33:44/. 

 

Pan Artur Sofiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” 

Sp. z o.o. /1:33:47/. 

 

/Głosy z sali/1:33:47/. 

 

Pan Artur Sofiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” 

Sp. z o.o. /1:33:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:33:54/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:34:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:05/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:35:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:18/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik 1:35:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:38/. 

 

/Radni/1:35:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:43/. 

 

/Radni/1:35:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:54/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:35:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:59/. 

 

/Radni/1:36:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:12/. 

 

/Radny/1:36:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:28/. 
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/Radny/1:36:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:36/. 

 

/Radni/1:36:48/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /1:36:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:08/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /1:37:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:15/. 

 

/Radny/1:40:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:17/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:40:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:52/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:40:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:01/. 

 

/Radny/1:41:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:42/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:41:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:42:53/. 

 

/Głosy z sali/1:42:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:01/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:43:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:03/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:43:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:25/. 

 

/Radny/1:46:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:31/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza przypomniał, że wprowadzenie 

dodatkowych elementów do sesji nadzwyczajnej wymaga zgody wnioskodawcy. Poprosił 

Panią Przewodniczącą, aby dyskusję ukierunkować i nie rozszerzać na tematy, które nie są 

objęte zmianami budżetu. Działalność Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cielnej 

„GIGA” Sp. z o.o. nie jest objęta budżetem. Po domknięciu porządku obrad, jeżeli będzie wola 

Państwa Radnych, rozważa dodanie punktu, w imieniu Pana Burmistrza, na temat informacji 

związanej z działalnością kotła.  /1:46:40/. 

 

/Głosy z sali/1:47:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:56/. 

 

/Radny/1:47:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:56/. 

 

/Radny/1:48:08/. 

 

/Głosy z sali/1:48:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:38/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:48:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:45/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:48:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:47/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza zgodził się, w imieniu Pana Burmistrza,  

na wprowadzenie w miejsce punktu 3 „Zamknięcie obrad” punktu dotyczącego informacji 

Prezesa MPEC „GIGA” Sp. z o.o. na temat uruchomienia kotła, zaś szczegółowa informacja 

związana z polityką cenową Spółki zostanie przedstawiona po zebraniu informacji 

i przedstawieniu na posiedzeniu Komisji Rozwoju RM /1:48:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do przegłosowania 

Wniosku Formalnego /1:49:38/. 

 

/Radny/1:49:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:02/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:50:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała /1:50:56/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:51:09/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:03/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:52:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:43/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:53:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Pani Radna 

Krystyna Wilczewska zgłasza Wniosek Formalny /1:53:37/. 

 

/Radni/1:53:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:42/. 

 

/Radni/1:53:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:49/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /1:54:04/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:54:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:41/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska zgłosiła Wniosek Formalny o przerwanie dyskusji 

i przejście do głosowania, ponieważ w takiej atmosferze, przy takim poziomie dyskusji nie 

powinno się debatować nad budżetem /1:54:49/. 

 

/Radny/1:55:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:36/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /1:55:38/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:55:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie 

w protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski przerywa wypowiedź Pani Radnej Krystyny 

Wilczewskiej bez zgody Przewodniczącej /1:55:44/. 

 

Radny/1:56:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

Wniosek Formalny Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej o przerwanie dyskusji i przejście 

do głosowania. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja 

/1:56:19/. 

 

/Radni/1:56:23/. 
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Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej o przerwanie dyskusji i przejście 

do głosowania. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

PRZECIW (9) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej został przyjęty. Poddała pod głosowane projekt uchwały 

w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2023, z autopoprawką /1:57:32/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu miasta na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

PRZECIW (10) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nie 

została podjęta. Udzieliła głosu Pani Radnej Krystynie Wilczewskiej /1:58:24/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska zwróciła się do Pana Przewodniczącego Komisji do spraw 

Budżetu RM o zwołanie posiedzenia Komisji do spraw Budżetu /1:58:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:58:48/. 

 

/Radni/1:58:53/. 

 

Ad. pkt 2e  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2023-2036. 
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/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036 /1:59:07/. 

  

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 2e dotyczącego projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036. Udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza /1:59:07/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza poprosił o przegłosowanie zmiany 

w porządku obrad w taki sposób, aby zdjąć punkt 2e, ponieważ obecnie będzie on  

bezprzedmiotowy /1:29:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:41/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:00:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:23/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /2:00:40/ 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swojego głosu w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 2e /2:01:06/. 

 

/Radni/2:01:10/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Burmistrza Miasta o zmianę w porządku obrad polegającą na zdjęciu 

z porządku obrad punktu 2e.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że punkt 2e został 

zdjęty z porządku obrad. Udzieliła głosu Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy 

Burmistrza /2:02:10/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza poprosił o ujęcie w porządku obrad 

dodatkowego punktu /jako punktu 3/ dotyczącego informacji Prezesa Miejskiego 



S t r o n a  | 17 

 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” Sp. z o.o. związanej z uruchomieniem kotła na 

biomasę /2:02:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie 

w protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski zakłóca obrady /2:03:26/. 

 

/Radni/2:03:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała wniosek pod 

głosowane /2:04:01/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Burmistrza Miasta o zmianę w porządku obrad polegającą na ujęciu 

w pkt 3 informacji Prezesa MPEC GIGA Sp. z o.o. związanej z uruchomieniem kotła 

na biomasę.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

PRZECIW (1) 

Magdalena Śleszyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mieczysław Szczerbakow 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że zmiana 

w porządku obrad została przyjęta /2:05:03/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:05:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:14/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza poprosił o ogłoszenie pięciominutowej 

przerwy w obradach /2:05:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową 

przerwę w obradach /2:05:30/. 

 

Przerwa /2:05:35/ 

 

Ad. pkt 2f  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na Burmistrza 

Miasta Augustowa. 
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/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej na Burmistrza Miasta Augustowa /2:17:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /problemy techniczne – 

brak włączonego mikrofonu /2:17:06/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /problemy 

techniczne - brak włączonego mikrofonu//2:17:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na Burmistrza Miasta Augustowa. Poprosiła 

Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /2:17:44/. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi wniesionej na Burmistrza Miasta Augustowa. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Aleksandra Maria Sigillewska 

BRAK GŁOSU (2) 

Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXI/571/23 w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na Burmistrza Miasta Augustowa 

została podjęta /2:18:32/. 

Uchwała Nr LXI/571/23 – stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 2g  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz 

przystąpienie do Stowarzyszenia „Augustowsko-Biebrzański Park Turystyczny”. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do Stowarzyszenia „Augustowsko-

Biebrzański Park Turystyczny”/2:18:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 2g, tj. projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie oraz przystąpienie do Stowarzyszenia „Augustowsko-Biebrzański Park 

Turystyczny”. Udzieliła głosu Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza 

/2:18:41/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza poinformował, że Pan Bogdan Dyjuk  

przedstawi Państwu Radnym założenia przedmiotowego projektu uchwały /2:18:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:05/. 

 

Pan Bogdan Dyjuk – Samodzielne Stanowisko do spraw współpracy międzynarodowej, 

projektów transgranicznych i Kanału Augustowskiego omówił ww. projekt uchwały 

/2:19:10/ 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie  

/2:23:00/. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do Stowarzyszenia „Augustowsko-

Biebrzański Park Turystyczny”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXI/572/23 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie 

do Stowarzyszenia „Augustowsko-Biebrzański Park Turystyczny” została podjęta /2:23:39/.  

/Uchwała Nr LXI/572/23 – stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Pan Bogdan Dyjuk – Samodzielne Stanowisko do spraw współpracy międzynarodowej, 

projektów transgranicznych i Kanału Augustowskiego /2:23:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:46/. 

 

Ad. pkt 3  

Informacja Prezesa MPEC „GIGA” Sp. z o.o. związana z uruchomieniem kotła 

na biomasę. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego informacji Prezesa MPEC „GIGA” 

Sp. z o.o. /2:23:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad jest informacja Prezesa MPEC „GIGA” Sp. z o.o. związana 

z uruchomieniem kotła na biomasę. Udzieliła głosu Panu Arturowi Sofińskiemu – Prezesowi 

Miejskiego Przedsiębiorstwa energetyki Cieplnej „GIGA” Sp. z o.o. /2:23:57/. 
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Pan Artur Sofiński – Prezesa Miejskiego Przedsiębiorstwa energetyki Cieplnej „GIGA” 

Sp. z o.o. poinformował, że realizowana inwestycja, budowa instalacji spalania biomasy 

jest w trakcie uzyskiwania decyzji pozwolenie na użytkowanie, przygotowywana jest 

do odbioru końcowego, również w trakcie certyfikacji przez Urząd Dozoru Technicznego. 

Instalacja obecnie pracuje w ruchu próbnym. Dzięki staraniom wykonawcy, który przyspieszył 

prace, instalacja została dopuszczona do ruchu próbnego już we wrześniu 2022 r. Obecnie 

trwają prace synchronizacyjne kotła z miejskim systemem ciepłowniczym /2:24:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:25:14/. 

 

Ad. pkt 4  

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /2:25:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknęła LXI sesję Rady Miejskiej w Augustowie /2:25:21/. 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

Alicja Dobrowolska 

  

 

Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do protokołu/. 


